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Protokół nr 20/2020 

Sesji Rady Miejskiej Krzywinia  

odbytej w dniu 23 listopada 2020 roku 

w formie zdalnej 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 



XX Sesja w dniu 23 listopada 2020 

 

Obrady rozpoczęto 23 listopada  2020 o godz. 17:40. 

W posiedzeniu wzięło udział 15 radnych. 

Obecni: 

1. Marta Bzymek  

2. Beata Cugier  

3. Stanisław Dolak  

4. Hanna Frankiewicz  

5. Hanna Grobelna  

6. Andrzej Kaczmarek  

7. Władysław Konieczny  

8. Agnieszka Łagodzka  

9. Paweł Michałowicz 

10. Krystyna Motławska 

11. Jan Musielak  

12. Mateusz Walczak  

13. Paweł Wawrzyniak 

14. Zbigniew Zieliński  

15. Joanna Ziętkiewicz  

 

1. Otwarcie Sesji. (Nagranie z XX Sesji Rady Miejskiej Krzywinia  od min. 1:33- 5:33) 

Przewodnicząca Rady Krystyna Motławska otworzyła Sesję o godz. 17.40. Przewodnicząca Rady 

poinformowała, że Sesja odbywa się w trybie zdalnym na podstawie art.15zzx ustawy z dnia 2 marca 

2020 r. o szczególnych rozwiązaniach związanych z zapobieganiem, przeciwdziałaniem i 

zwalczaniem COVID-19, innych chorób zakaźnych oraz wywołanych nimi sytuacji kryzysowych (Dz. 

U. z 2020 r. poz. 374 ze zm.) po sprawdzeniu łączności ze wszystkimi Radnymi. Przewodnicząca 

Rady powitała Radnych, Burmistrza Miasta i Gminy Krzywiń, pracowników Urzędu Miasta i Gminy 

Krzywiń. 

 

Zaproszeni goście: 

1. Jacek Nowak- Burmistrz Miasta i Gminy Krzywiń, 

2. Bartosz Kobus- Sekretarz Miasta i Gminy Krzywiń, 

3. Honorata Krupka-skarbnik Miasta i Gminy Krzywiń. 

 

https://www.youtube.com/watch?v=oKycLDRgxmc


Przewodnicząca stwierdziła, że zgodnie z listą obecności w Sesji uczestniczy 15 Radnych, co wobec 

ustawowego składu Rady wynoszącego 15 Radnych stanowi kworum do podejmowania 

prawomocnych decyzji.  

 

2. Przyjęcie protokołu z XIX Sesji Rady Miejskiej Krzywinia z dnia 26 października 2020 r. 

(Nagranie z XX Sesji Rady Miejskiej Krzywinia  od min. 5:34- 7:59) 

Radna Marta Bzymek zgłosiła uwagi redakcyjne do protokołu. 

 

Przewodnicząca Rady Krystyna Motławska powiedziała, że uwagi zostaną naniesione do protokołu. 

 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z XIX Sesji Rady Miejskiej Krzywinia z dnia 26 października 2020 r..  

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Marta Bzymek , Beata Cugier , Stanisław Dolak , Hanna Frankiewicz , Hanna Grobelna , Andrzej 

Kaczmarek , Władysław Konieczny , Agnieszka Łagodzka , Paweł Michałowicz , Krystyna 

Motławska , Jan Musielak , Mateusz Walczak , Paweł Wawrzyniak , Zbigniew Zieliński , Joanna 

Ziętkiewicz  

 

3. Informacja Przewodniczącej Rady Miejskiej Krzywinia o działaniach podejmowanych w 

okresie międzysesyjnym. (Nagranie z XX Sesji Rady Miejskiej Krzywinia  od min. 8:00- 8:34) 

Rada Miejska Krzywinia przyjęła powyższą informację do akceptującej wiadomości, nie zgłaszając 

żadnych uwag i zastrzeżeń. 

 

4. Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Burmistrza Miasta i Gminy Krzywiń. (Nagranie z 

XX Sesji Rady Miejskiej Krzywinia  od min. 8:35- 9:44) 

Rada Miejska Krzywinia przyjęła powyższą informację do akceptującej wiadomości, nie zgłaszając 

żadnych uwag i zastrzeżeń. 

 

5. Informacja o realizacji zadań oświatowych w roku 2019/2020. (Nagranie z XX Sesji Rady 

Miejskiej Krzywinia  od min. 9:45- 1:17:24) 

Radna Marta Bzymek-  nieścisłości w informacji o realizacji zadań oświatowych w roku 2019/2020, 

brak jednolitości dokumentu, niespójność w liczbie uczniów podawana w tabelach, brak jednolitości  

w pkt. 14, str. 30- praca wychowawcza, profilaktyczna i bezpieczeństwa w szkole, brak jednolitości 

w kwestii informacji o kursach autobusowych- str. 25.  
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Burmistrz Miasta i Gminy Krzywiń Jacek Nowak- zasady tworzenia informacji o realizacji zadań 

oświatowych,  

 

Radna Hanna Frankiewicz- analiza wyników egzaminów ośmioklasistów, przyczyny słabego 

wyniku w szkole w Lubiniu.  

 

Burmistrz Miasta i Gminy Krzywiń Jacek Nowak- rola nadzoru pedagogicznego, rola samorządu w 

„kształtowana oświaty”,  

 

Sekretarz Miasta i Gminy Krzywiń Bartosz Kobus- akcja „szkoła bez zadań domowych”, rola 

samorządu w „kształtowana oświaty”, 

 

Burmistrz Miasta i Gminy Krzywiń Jacek Nowak- problemy w oświacie, zajęcia wyrównawcze,  

 

Radny Paweł Michałowicz- różnice w edukacji dzieci słabszych i bardziej uzdolnionych.  

 

Burmistrz Miasta i Gminy Krzywiń Jacek Nowak- wyrównywanie poziomu edukacji, dbałość o 

uczniów uzdolnionych.  

 

Rada Miejska Krzywinia przyjęła powyższą informację do akceptującej wiadomości. 

 

6. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XIX/141/2020 Rady Miejskiej 

Krzywinia z dnia 26 października 2020 r. w sprawie określenia wysokości stawek podatku od 

nieruchomości oraz zwolnień od podatku od nieruchomości. (Nagranie z XX Sesji Rady 

Miejskiej Krzywinia  od min. 1:17:25- 1:19:43) 

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XIX/141/2020 Rady miejskiej 

Krzywinia z dnia 26 października 2020 r. w sprawie określenia wysokości stawek podatku od 

nieruchomości oraz zwolnień od podatku od nieruchomości.  

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Marta Bzymek , Beata Cugier , Stanisław Dolak , Hanna Frankiewicz , Hanna Grobelna , Andrzej 

Kaczmarek , Władysław Konieczny , Agnieszka Łagodzka , Krystyna Motławska , Jan Musielak , 

Mateusz Walczak , Paweł Wawrzyniak , Zbigniew Zieliński , Joanna Ziętkiewicz  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
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Paweł Michałowicz  

Uchwała nr XX/157/2020 

 

7. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta dla obliczenia 

wysokości podatku rolnego na rok 2021. (Nagranie z XX Sesji Rady Miejskiej Krzywinia  od 

min. 1:19:44-1:23:36) 

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta dla obliczenia 

wysokości podatku rolnego na rok 2021..  

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Marta Bzymek , Beata Cugier , Stanisław Dolak , Hanna Frankiewicz , Hanna Grobelna , Andrzej 

Kaczmarek , Władysław Konieczny , Agnieszka Łagodzka , Paweł Michałowicz , Krystyna 

Motławska , Jan Musielak , Mateusz Walczak , Paweł Wawrzyniak , Zbigniew Zieliński , Joanna 

Ziętkiewicz  

Uchwała nr XX/158/2020 

 

8. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie obniżenia kwoty stanowiącej średnią cenę 

sprzedaży drewna, przyjmowanej jako podstawa obliczenia podatku leśnego na obszarze gminy 

na rok 2021. (Nagranie z XX Sesji Rady Miejskiej Krzywinia  od min. 1:23:37-1:25:08) 

 

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie obniżenia kwoty stanowiącej średnią cenę sprzedaży 

drewna, przyjmowanej jako podstawa obliczenia podatku leśnego na obszarze gminy na rok 2021.  

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Marta Bzymek , Beata Cugier , Stanisław Dolak , Hanna Frankiewicz , Hanna Grobelna , Andrzej 

Kaczmarek , Władysław Konieczny , Agnieszka Łagodzka , Paweł Michałowicz , Krystyna 

Motławska , Jan Musielak , Mateusz Walczak , Paweł Wawrzyniak , Zbigniew Zieliński , Joanna 

Ziętkiewicz  

Uchwała nr XX/159/2020 

 

9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przekazania wg właściwości pisma Rady Rodziców 
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Przedszkola Samorządowego w Lubiniu. (Nagranie z XX Sesji Rady Miejskiej Krzywinia  od 

min. 1:25:09-1:29:50) 

 

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przekazania wg właściwości pisma Rady Rodziców 

Przedszkola Samorządowego w Lubiniu..  

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Marta Bzymek , Beata Cugier , Stanisław Dolak , Hanna Frankiewicz , Hanna Grobelna , Andrzej 

Kaczmarek , Władysław Konieczny , Agnieszka Łagodzka , Paweł Michałowicz , Krystyna 

Motławska , Jan Musielak , Mateusz Walczak , Paweł Wawrzyniak , Zbigniew Zieliński , Joanna 

Ziętkiewicz  

Uchwała nr XX/160/2020 

 

10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia do realizacji Miejsko-Gminnego 

Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na 2021 rok.  Nagranie z XX 

Sesji Rady Miejskiej Krzywinia  od min. 1:29:51-1:35:28) 

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia do realizacji Miejsko-Gminnego Programu 

Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na 2021 rok..  

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Marta Bzymek , Beata Cugier , Stanisław Dolak , Hanna Frankiewicz , Hanna Grobelna , Andrzej 

Kaczmarek , Władysław Konieczny , Agnieszka Łagodzka , Paweł Michałowicz , Krystyna 

Motławska , Jan Musielak , Mateusz Walczak , Paweł Wawrzyniak , Zbigniew Zieliński , Joanna 

Ziętkiewicz  

Uchwała nr XX/161/2020 

 

11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia do realizacji Miejsko-Gminnego 

Programu Przeciwdziałania Narkomanii na 2021 r. (Nagranie z XX Sesji Rady Miejskiej 

Krzywinia  od min. 1:35:29-1:37:50) 

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia do realizacji Miejsko-Gminnego Programu 
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Przeciwdziałania Narkomanii na 2021 r..  

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Marta Bzymek , Beata Cugier , Stanisław Dolak , Hanna Frankiewicz , Hanna Grobelna , Andrzej 

Kaczmarek , Władysław Konieczny , Agnieszka Łagodzka , Paweł Michałowicz , Krystyna 

Motławska , Jan Musielak , Mateusz Walczak , Paweł Wawrzyniak , Zbigniew Zieliński , Joanna 

Ziętkiewicz  

Uchwała nr XX/162/2020 

 

12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2020 rok. 

(Nagranie z XX Sesji Rady Miejskiej Krzywinia  od min. 1:37:51-1:45:02) 

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2020 rok..  

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Marta Bzymek , Beata Cugier , Stanisław Dolak , Hanna Frankiewicz , Hanna Grobelna , Andrzej 

Kaczmarek , Władysław Konieczny , Agnieszka Łagodzka , Paweł Michałowicz , Krystyna 

Motławska , Jan Musielak , Mateusz Walczak , Paweł Wawrzyniak , Zbigniew Zieliński , Joanna 

Ziętkiewicz  

Uchwała nr XX/163/2020 

 

13. Wolne głosy i informacje. (Nagranie z XX Sesji Rady Miejskiej Krzywinia  od min. 

1:45:03-1:55:52) 

Radna Joanna Ziętkiewicz- czy wszystkie środki unijne wpłynęły do budżetu Miasta i Gminy 

Krzywiń, 

 

Skarbnik Miasta i Gminy Krzywiń Honorata Krupka- wniosek o rozliczenie budowy kanalizacji 

sanitarnej czeka na rozliczenie, 

 

Radna Joanna Ziętkiewicz- jaki jest termin ostatecznego rozliczenia. 

Skarbnik Miasta i Gminy Krzywiń Honorata Krupka- zadanie przed rozliczeniem zostanie poddane 

kontroli, 
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Sekretarz Miasta i Gminy Krzywiń Bartosz Kobus- utrudnienia związane z pracą zdalną przedłużają 

procedury rozliczeniowe środków unijnych, 

 

Radny Paweł Michałowicz- przetarg na dzierżawę działki pod panele fotowoltaiczne, 

 

Burmistrz Miasta i Gminy Krzywiń Jacek Nowak- procedury przetargowe, zasady publikacji 

ogłoszeń.  

 

Radny Paweł Michałowicz- minimalna cena za ha 

 

Burmistrz Miasta i Gminy Krzywiń Jacek Nowak- minimalna cena za ha ok. 10.000 zł na rok. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Krzywinia- o planach Sesji w miesiącu grudzień.  

 

Radna Marta Bzymek- czynniki wpływające na polepszenie wyników egzaminów, postrzeganie 

związków zawodowych, szkoła bez zadań domowych. 

 

Sekretarz Miasta i Gminy Krzywiń Bartosz Kobus- przyczyny słabych wyników egzaminu,  

 

Radna Joanna Ziętkiewicz- ponowna prośba o przejecie nieruchomości pod figurkę św. Benona w 

Kopaszewie. 

 

14. Zamknięcie sesji. (Nagranie z XX Sesji Rady Miejskiej Krzywinia  od min. 1:55:53–1:56:24) 

Przewodnicząca Rady Krystyna Motławska podziękowała Radnym za aktywność i o godz. 19:30 

zamknęła XX Sesję Rady Miejskiej Krzywinia. 

 

Integralną częścią niniejszego protokołu jest nagranie z XX Sesji Rady Miejskiej Krzywinia 

udostępnione na stronie https://www.krzywin.pl/Sesje_Rady_Miejskiej_Krzywinia,39403.html 

 

                                   Przygotował:         

  

           inspektor ds. obsługi Rady Miejskiej Krzywinia    Przewodnicząca 

                                                                                                        Rady Miejskiej  Krzywinia 

                     /-/ Mateusz Nejranowski 

                     /-/ Krystyna Motławska 

https://www.youtube.com/watch?v=oKycLDRgxmc

